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В статье рассматриваются особенности правового регулирования закупочной деятельности Банка России. В ходе 
исследования выявлено, что на практике часто возникают вопросы распространения на закупки Центрального банка 
Российской Федерации федеральных законов, регулирующих государственные и муниципальные закупки и закупки от-
дельными видами юридических лиц. Для устранения возникающих проблем и заблуждений в статье предлагается вне-
сти поправки в действующее законодательство. 
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The article examines the features of the legal regulation of the procurement activities of the Bank of Russia. In the course 
of the study, it was revealed that in practice, questions often arise regarding the extension of federal laws regulating state and 
municipal purchases and purchases by certain types of legal entities to purchases of the Central Bank of the Russian Federation.  
To eliminate emerging problems and misconceptions, the article proposes to amend the current legislation.
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